

Pioneer Auctions

ARMS Group Building Airport Road Umm Ramool

Dubai

T: 800 746 6337

F: +97142862878



**Pioneer
Auctions**

Additional information about the vehicle

1. This vehicle is currently in Run & Drive condition.
2. This vehicle is sold with the seller's guarantee on the chassis for registration.
3. The document will be available in 5 working days.
4. Buyer's responsibility to check the vehicle and agree to buy with no liability on the part of Pioneer Auctions about any repairs / other costs / procedural delays.
5. This lot may/may not require any additional maintenance to be carried out except the chassis for further passing and registration.
6. The buyer has the right to claim for the sale cancellation within 24hours from the time of receipt of the vehicle if the chassis is not passed for registration.

معلومات إضافية عن المركبة

1. هذه المركبة حاليًا تعمل و في حالة تشغيل وقيادة
2. تُباع هذه المركبة بضمان من البائع على القاعدة (الشاصيه) بغرض للتسجيل.
3. ستكون مستندات المركبة متاحة في غضون 5 أيام عمل.
4. تكمن مسؤولية المشتري على سبيل المثال لا الحصر في فحص المركبة والموافقة على الشراء دون أي مسؤولية من جانب بايونيير للمزادات عن أي إصلاحات / تكاليف أخرى / تأخيرات إجرائية.
5. قد يتطلب أو لايتطلب هذا المعروض أي صيانة إضافية باستثناء القاعدة (الشاصية) لتتم إجراءات الفحص الناجح والتسجيل.
6. يحق للمشتري المطالبة بإلغاء البيع في غضون 24 ساعة من وقت استلام المركبة في حال عدم قبول تسجيل المركبة في الدولة بسبب القاعدة (الشاصية).